

## 4 月週末雙倍 Shell Bonus 分推廣

### Weekend Double Shell Bonus Points Promotion in April

	一般優惠 Original Offer	推廣優惠 Promotion Offer
Shell V-Power	\$1=1.25 分 Point	\$1=2.5 分 Point
Shell FuelSave /Diesel 汽油/柴油	\$1=1 分 Point	\$1=2 分 Point

1. 於 2019 年 4 月期間的每個星期六和星期日，會員憑 Shell Bonus 咭消費 Shell FuelSave 汽油 / 柴油每港幣\$1（以撇除禮券後的淨值付款額計算），即可賺取 2 Shell Bonus 分。會員憑 Shell Bonus 咭消費 Shell V-Power 汽油每港幣\$1（以撇除禮券後的淨值付款額計算），即可賺取 2.5 Shell Bonus 分。

On every Saturday and Sunday within April 2019, Members using Shell Bonus Card can get TWO (2) Shell Bonus Points for each HK\$1 spend (net of any fuel voucher value) on Shell FuelSave Unleaded or Diesel; and TWO AND A FIVE (2.5) Shell Bonus Points for every HK\$1 spend (net of any fuel voucher value) on Shell V-Power.

2. 如有查詢，請致電 Shell Bonus 咭客戶服務熱線 (852) 2435 4789。

For enquiries, please call Shell Bonus Card Customer Service Hotline (852) 2435 4789.

3. 香港蠟殼有限公司保留一切最終決定權，並有權隨時更改此條款及細則而無須作事先通知。

Shell Hong Kong Limited reserves the right to the final decision in case of disputes, and the right to amend the terms and conditions hereof without prior notice.

4. 如對條款及細則有任何爭議，一切以英文版本為準。

If there are any discrepancies between the English and the Chinese terms and conditions, the English version shall prevail.

另外，會員於 5、6 月在 Shellsmart.com 更可以 4,000 積分兌換港幣\$150 美心飲食禮券優惠(約 89 折優惠<sup>1</sup>)。讓你更快、更優惠兌換精彩獎賞！

What's more? Member can enjoy using 4,000 Bonus points to redeem \$150 Maxim's Gift Voucher (~11% off!) 2on Shellsmart.com in May and June. Act now, earn more and redeem fabulous rewards faster!

---

<sup>1</sup> 原有的積分兌換要求為4,500 Bonus 分

<sup>1</sup> The original redemption points required is 4,500 points